

**Notulen Algemene Ledenvergadering 19 april 2024
van 19.45 – 22.00 uur te Papendal**

Aanwezig:

Bestuur

Mark Ribbers (voorzitter)
Ian Geschiere (penningmeester)
Jeaninne Haijemaïje (secretaris)
Tom Koehorst (bestuurslid ICT)
Wubbe-Jan Wieske (bestuurslid Parcourscommissie)
Gijs Terlouw (algemeen bestuurslid)

Bonds bureau

Jochem Schutten (directeur)
Marloes Boersma (notulen)

Commissies

Jora Steennis (voorzitter Commissie Duurzaamheid)
Ymke van Cappellen (voorzitter Commissie Pr & Communicatie)
Hans te Velthuis (voorzitter Parcourscommissie)
Arjan Schutten (voorzitter Commissie Technische Zaken)
Jesse de Heer (lid Commissie Deskundigheidsbevordering)
Axel van Ruitenbeek (voorzitter Commissie Wedstrijdzaken)
Tom Koehorst (interim-voorzitter Commissie ICT)

Ereleden

Hans te Velthuis (tevens voorzitter PC)

Aanwezige SBN-leden in totaal inclusief bestuur:

Er waren 58 leden (inclusief bestuur) aanwezig tijdens de ALV

Agenda:

1. Opening en mededelingen door voorzitter
2. Notulen najaars-ALV 27 oktober 2023
3. Mededelingen bestuur:
 - a. Bestuurlijke vernieuwing
 - b. Handhaving huidige klimhoogte
 - c. Vacature bij bondsbureau
 - d. Staken shifted fee regeling Mollie
 - e. Staken in- en verkoop afzetlint
 - f. 3^e Survivalrundag; 7 juli 2024 bij ValtJeMet Survivalrunners Westerbork
4. Voorstellen ter stemming:
 1. Aanpassing methode voor bepaling startranking
 2. Aanpassing straftijd
 3. Aanpassing veteranen klassement
 4. Aanpassing bijlage 2 AR - Sancties voor TG's bij in gebreke blijven PC-keuring
 5. Voorstel gelijke stand in eindklassement
 6. Aanpassing bewegwijzering
5. Plannen van de commissies in 2024/2025:
 - a. Commissie Deskundigheidsbevordering
 - b. Commissie Wedstrijdzaken
 - c. Commissie Pr & Communicatie
 - d. Commissie Technische Zaken
 - e. Commissie ICT
 - f. Parcourscommissie
 - g. Commissie Duurzaamheid
6. Jaarplan seizoen 2024/2025
7. Begroting seizoen 2024/2025
8. Rondvraag
9. Sluiting

Alle gepubliceerde stukken behorende bij deze voorjaars-ALV zijn in te zien via onze website.

1. Opening en mededelingen door voorzitter

Mark Ribbers opent de vergadering en heet in het bijzonder erelid Hans te Velthuis welkom. Alle stukken die hier behandeld worden, zijn vier weken van tevoren op de website gepubliceerd.

Met twee afstembijeenkomsten in maart hebben de leden zinvolle input kunnen geven op alle stukken, en vanavond is het tijd voor de finale besluitvorming. De voorjaars-ALV richt zich voornamelijk op het vooruitkijken naar het aankomende seizoen. We presenteren vanavond een aantal voorstellen, onze jaarplannen en de bijbehorende begroting.

2. Notulen najaars-ALV 27 oktober 2023

De notulen zijn online gepubliceerd en iedereen heeft de kans gehad om ze door te nemen. Mark Ribbers bladert door de pagina's. Er zijn geen opmerkingen; de notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.

3. Mededelingen voorjaars-ALV 2024

Mark, Gijs en Jochem lichten de mededelingen toe. Hierover hoeft niet gestemd te worden.

- a. *Bestuurlijke vernieuwing.* Mark: We hebben één gast in ons midden, Theo Fledderus, Mark vraagt de algemene vergadering toestemming voor zijn aanwezigheid. De algemene vergadering stemt in.

We zijn enorm gegroeid en organisatorisch niet helemaal meegegaan. In 2013 hadden we 4.700 leden en deed het bestuur alles zelf. Inmiddels hebben we ruim 16.000 leden en een professionele organisatie in de vorm van het bondsbureau met 11 mensen in dienst. De ontwikkeling die de organisatie heeft doorgemaakt is echter niet doorgezet in ons bestuursmodel en de manier waarop we georganiseerd zijn. Dit merken we nu; het jasje zit te krap. Om dit aan te pakken zijn we gestart met een traject voor bestuurlijke vernieuwing. Theo gaat ons hierbij ondersteunen; hij is onder andere oud-directeur van NOC*NSF, *samen met Femke Frieling, onze NOC*NSF account manager.* Als bestuur hebben we een werkgroep opgericht samen met Jochem en de genoemde personen.

We gaan het democratische proces bekijken; hoe we slagvaardig en wendbaar kunnen blijven zonder bureaucratische processen en alle leden zo goed mogelijk vertegenwoordigen. Wie is verantwoordelijk, wie heeft mandaat, wie mag bepaalde zaken oppakken? In de huidige situatie is nog geen half procent van de leden bij de ALV's aanwezig die beslissingen nemen. In hoeverre borgt dat onze legitimiteit?

We hebben een oproep gedaan aan leden om zich aan te sluiten bij de Klankbordgroep, zodat we leden betrekken bij het proces van bestuurlijke vernieuwing en hiermee niet alleen zenden maar ook informatie kunnen verzamelen. Er zijn veel aanmeldingen binnengekomen; eind april wordt de groep samengesteld zodat ze voor de zomer van start kunnen gaan. Tijdens de najaars-ALV willen we een eerste verslag hierover presenteren.

- b. *MJPB:* Gijs neemt het woord: "We bevinden ons in een nieuwe strategische cyclus. We kunnen nog een seizoen vooruit met het huidige Meerjarenbeleidsplan (MJBP). Het is nu tijd om te werken aan een nieuw vijfjarenplan, een vernieuwd MJBP.

In de huidige opzet geven we aan 'waar' en 'waarom', en met veel details in de vorm van bullet points geven we aan 'hoe' we onze doelen willen bereiken. In lijn met het proces van bestuurlijke vernieuwing willen we ons nu meer beperken tot het identificeren van 'waar' we naartoe willen en 'waarom'. Het meer operationele aspect, het 'hoe', willen we overlaten aan het bondsbureau, zodat Jochem met zijn team jaarplannen kan opstellen en meer richting kan geven. Dit bevordert de wendbaarheid en biedt ruimte voor initiatieven.

Er komt een proces op gang om het nieuwe MJBP tot stand te brengen, waarbij we informatie verzamelen op drie niveaus.

We gaan ons deels richten op maatschappelijke thema's die van belang zijn. Beweging, gezondheid, duurzaamheid en inclusiviteit zijn belangrijke onderwerpen in onze samenleving waar wij als nationale sportbond ons ook toe moeten verhouden. We gaan hier een analyse van maken.

We gaan ook deels onderzoeken welke data we hebben over onze leden. Op dit moment benutten we binnen onze bond nog niet veel data, hoewel er wel veel beschikbaar is. We weten bijvoorbeeld niet hoe lang iemand lid is, hoeveel runs ze doen en hoe lang ze al wedstrijden lopen. Deze informatie kan cruciaal zijn voor onze strategie.

We gaan ook deels kijken welke data we beschikbaar hebben over onze leden. We doen nog niet zo heel veel binnen onze bond met data, hoewel er veel data beschikbaar is. We weten bijvoorbeeld niet hoe lang een lid bij ons lid is, hoeveel runs deze persoon loopt en hoeveel jaren deze persoon wedstrijden loopt. Dit kan best bepalend zijn voor onze koers.

Het is voor ons belangrijk om te horen welke onderwerpen er spelen onder onze leden. We organiseren daarom droomsessies waarin we leden betrekken bij het MJBP 2025+. Tijdens de Survivalrundag hebben we ook plannen om workshops te geven om input op te halen. We willen graag in gesprek gaan over hoe jullie de toekomst van de sport zien, welke onderwerpen daarbij van belang zijn, en hoe we daarmee aan de slag kunnen gaan. Na de zomer willen we op basis van deze thema's gericht een enquête sturen naar alle leden. Als bepaalde thema's tijdens eerdere sessies naar voren komen, zullen we deze ook meer aandacht geven in de enquête. We willen jullie input gebruiken om actie te ondernemen. Als sommige thema's tegenstrijdig zijn, zullen we ook vragen welke richting we moeten kiezen.

Na het verzamelen van alle informatie zullen we afstemmen hoe we deze ambities kunnen verwerken in het MJBP 2025+. Hiervoor zullen we ook werken aan een meerjarenbegroting. Hoe concreet we onze ambities kunnen formuleren hangt af van het beschikbare budget. We hopen begin oktober de enquête te kunnen versturen. De resultaten willen we in januari 2025 bundelen tot een eerste concept, dat we kunnen presenteren tijdens de voorjaars-ALV."

Vragen uit de zaal:

Is een van de thema's ook jeugd? Gijs antwoordt: "In de eerste sessies zullen er zeker thema's zijn waar jeugd in genoemd wordt; dit hebben we in ons vizier." Mochten er vragen zijn over dit onderwerp, nodigen we je zeker uit om een thema voor te stellen. Je kunt hiervoor Jochem of Gijs benaderen via directeur@survivalrunbond.nl en gijs.terlouw@survivalrunbond.nl.

- c. *Handhaving van de huidige klimhoogte.* Jochem licht toe: "Zoals jullie hebben kunnen lezen in de stukken, heeft de werkgroep Klimhoogte een rapport opgesteld. Uit de ongevalstatistieken blijkt dat er niet veel problemen zijn, maar over het algemeen geldt dat hoe lager we klimmen, hoe veiliger het is; klimmen op 1 meter hoogte is veiliger dan op 4 meter hoogte. Het bestuur heeft echter besloten dat we de huidige hoogtes kunnen handhaven op basis van de huidige situatie; maximaal 2,5 meter voor jeugd tot en met 14 jaar en een maximale klimhoogte van 4 meter voor 15 jaar en ouder." Jochem spreekt zijn dank uit aan John Wiggerman die hier veel tijd en energie in gestoken heeft en ook aan de leden van werkgroep Klimhoogte.
- d. *Afschaffing van de verschoven vergoedingsregeling van Mollie.* Jochem legt uit: "De inschrijvingen voor de wedstrijdkalender worden verwerkt via UVP, waarachter betaalprovider Mollie zit. Tot nu toe betaalde de SBN de transactiekosten voor de wedstrijdorganisaties als een bewuste keuze om de overgang naar iDeal te vergemakkelijken. We zijn van mening dat het nu tijd is dat deze transactiekosten bij de wedstrijdorganisatie komen te liggen, en dus indirect bij de deelnemer. Het geldt dat hierdoor vrijkomt, kunnen we voor andere doeleinden gebruiken. De kosten per transactie variëren tussen de 0,25 (iDeal) en 0,50 cent. Het merendeel van de deelnemers schrijft zich in via iDeal."
- e. *Stopzetten van de inkoop en verkoop van afzetlint.* Jochem: "Op dit moment verkopen we afzetlint via de Shirtshop met het SBN-logo erop. We kopen dit voor de volle prijs en verkopen het vervolgens voor de helft van de prijs aan wedstrijdorganisaties. We hebben besloten hiermee te stoppen. Het geldt dat hierdoor vrijkomt, willen we liever gebruiken voor duurzamere opties, zoals het voorstel dat later vanavond wordt besproken voor duurzame bewegwijzering."
- f. *3^e Survivalrundag.* Jochem: "Deze wordt op 7 juli georganiseerd bij ValtJeMet Survivalrunners in Westerbork. Binnenkort wordt de inschrijving geopend, we hopen jullie daar allemaal te zien."
- g. *Regio-ambassadeur Zuid.* Jochem: "We zijn verheugd om aan te kondigen dat Max van Thiel onze nieuwe RA voor regio Zuid wordt! Max is betrokken bij de trainingsgroep U-Base Den Bosch en bij de organisatie van wedstrijden daar. Daarnaast neemt Max actief deel aan wedstrijden in verschillende klassen."

- h. Regio-ambassadeur Midden.* Jochem: "In regio Midden zal Maarten Postema het stokje overnemen van Hayke Everwijn. Maarten is voorzitter van Kracht Nieuwegein en tevens een van de examinatoren van het Opleidingshuis."

Jochem sluit af door te benadrukken hoe fijn het is dat Max en Maarten deze rol op zich willen nemen, en wenst hen beide actieve en bloeiende regio's toe.

4. ALV-voorstellen ter stemming

Jochem krijgt het woord en gaat kort door de voorstellen heen. Bij alle voorstellen wordt gestemd door middel van een hand opsteken voor voorstanders. Bij twijfel wordt er geteld.

Voorstel 1: Aanpassing methode voor bepaling starranking

De aanleiding hiervoor is dat de huidige methode statisch is en daardoor geen rekening houdt met de sterke fluctuaties in het aantal deelnemers per survivalrun. Het deelnemersveld is vrij dynamisch; bij de LSR varieert dit bijvoorbeeld van 40 tot 260 personen. De Commissie Wedstrijdzaken heeft een alternatieve methode ontwikkeld, een relatieve methode op basis van tijd, die hier wel rekening mee houdt

Daarnaast heeft de commissie Wedstrijdzaken onderzocht of het mogelijk is om het slechtste resultaat te laten vervallen. Bij minimaal 5 meetellende resultaten kan dit zonder dat dit een grote invloed heeft op de continuïteit en nauwkeurigheid van de starranking.

Het voorstel is om de volgende aanpassingen te plegen in de methode voor bepaling starranking:

- Bij minimaal 5 meetellende resultaten telt het resultaat met de laagst behaalde starranking punten niet mee in het gemiddelde van de starranking punten;
- De relatieve rekenmethode wordt toegepast voor bepaling van het aantal starranking punten.

Stemming in de ALV: *Mag de SBN bovenstaande aanpassingen in het AR maken?*

Het voorstel werd unaniem aangenomen na stemming.

Voorstel 2: Aanpassing straftijd

In de huidige situatie kan het voorkomen dat een deelnemer die zonder bandje finisht hoger eindigt in de uitslagen dan iemand die wel met een bandje finisht. Dit kan zowel voor de daguitslag als voor het eindklassement. We vinden dit onwenselijk.

Het voorstel is om de straftijd voor het niet goed uitvoeren of missen van een hindernis aan te passen van 2 naar 3 uur.

Stemming in de ALV: Mag de SBN bovenstaande aanpassing in het AR maken?

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Het verlies van je bandje gaat nog zwaarder wegen, omdat het ook direct invloed heeft op je startranking.
- Komt het veel voor? Het gebeurt niet vaak, maar we vinden het wel belangrijk.
- Waarom krijg je punten als je de hindernis niet hebt gehaald?
Jochem: "Het systeem dat we hanteren is dat je, ondanks gemiste hindernissen, toch in de uitslagen wordt opgenomen."
- Bij het regio-overleg Midden kwam de vraag naar voren of je met 3 uur het 'probleem' wel oplost?
Jochem: "Op basis van resultaten uit het verleden wel, als je nu 3 uur straf tijd erbij optelt (met 2 seizoenen teruggekeken vult Axel aan) eindig je in alle gevallen onderaan."
- Er zijn deelnemers die nu (=het huidige seizoen) uitstappen, want DNF bij uitval heeft geen invloed op je ranking.
Jochem: "Als je het klassement wil lopen, en in het eindklassement wil staan, zul je moeten finishen. We willen het beleid van DNF zo houden en geen negatieve bijwerkingen aanmoedigen. Stel dat iemand onderweg struikelt en een blessure oploopt, dan willen we niet dat die persoon door blijft gaan, maar liever dat diegene uitstapt en eerst goed herstelt."

Het voorstel werd bijna unaniem aangenomen na stemming.

Voorstel 3: Aanpassing veteranen klassement

In de huidige situatie krijgen veteranen punten voor het veteranen klassement toegekend op basis van de eindtijd van de winnaar in het algemeen klassement. Vanuit deelnemende veteranen is het verzoek gekomen om de winnende veteraan 1.000 punten toe te kennen en de achtervolgende veteranen punten toe te kennen op basis van hun afstand (in tijd) tot de winnende veteraan. Op deze manier wordt directe competitie bevorderd en moedigen we dit aan.

Het voorstel is om voor de veteranen een apart klassement op te maken, los van het algemeen klassement, waarin de winnende veteraan 1.000 punten krijgt en de daaropvolgende veteranen punten krijgen op basis van het verschil met de winnende veteraan.

Stemming in ALV: Mag de SBN bovenstaande aanpassing in het AR maken?

Het voorstel werd unaniem aangenomen na stemming.

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Veteranen zijn 40+ (40 - 49 jaar) en 50+ (50 jaar en ouder) deelnemers.

Voorstel 4: Aanvulling bijlage 2 Algemeen Reglement

De PC ziet graag een aanvulling in de huidige bijlage 2 van het Algemeen Reglement: **SANCTIES VOOR TG'S BIJ IN GEBREKE BLIJVEN OMTRENT PC-KEURING**

Deze aanvulling beschrijft een stappenplan in het geval van afkeuring van hindernissen die onmiddellijk buiten gebruik moeten worden gesteld.

Tot nu toe hebben we alleen een stappenplan beschreven voor reparatie- of aanpassingsadviezen. Met deze aanvulling leggen we de verantwoordelijkheid bij de TG. Op deze manier kunnen we verwijzen naar iets wat nog niet eerder was vastgelegd.

Voorstel: nieuw toe te voegen tekst in bijlage 2 van het AR: SANCTIE STAPPENPLAN BIJ AFKEUR HINDERNIS(SEN)

1. Als de PC tijdens een keuring een hindernis afkeurt, wordt dit ter plaatse besproken met de TG.
2. De PC stuurt achteraf een schriftelijke bevestiging van de afkeuring en de benodigde aanpassingen naar de TG. Een afgekeurde hindernis valt per direct buiten de verzekeringsdekking van de SBN. De hindernis mag niet meer worden gebruikt door leden die onder de TG trainen. De TG informeert haar leden hierover.
3. De TG stuurt een nieuw logboek naar de PC met daarin de volledig aangepaste situatie van de hindernis. Pas na schriftelijke goedkeuring van de PC valt deze hindernis opnieuw onder de verzekeringsdekking van de SBN. Er wordt geen fysieke herkeuring uitgevoerd.

Stemming in ALV: Mag de SBN bovenstaande aanvullingen opnemen in het AR?

Het voorstel werd unaniem aangenomen na stemming.

Voorstel 5: Gelijke stand in eindklassement

In de huidige situatie kan het voorkomen dat er meerdere klassementswinnaars zijn, omdat een gelijke stand in punten mogelijk is. Ons reglement biedt echter geen richtlijnen over hoe hiermee om te gaan. Op dit moment worden beide deelnemers gehuldigd als winnaars in geval van een gelijke stand en dit geldt ook voor latere posities. Dit is echter geen sluitend voorstel.

Het voorstel is om in geval van een gelijke eindstand bij de podiumplaatsen (1,2,3) te kijken naar het onderlinge resultaat.

Degene met het beste onderlinge resultaat eindigt boven degene met het minste onderlinge resultaat. Alleen survivalruns van de betreffende wedstrijdcategory waar beiden aan hebben deelgenomen, worden hierin meegenomen.

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Kunnen we dit niet af laten hangen van het resultaat van een ONK?
Jochem: "We hebben er bewust voor gekozen om dit er niet bij te betrekken."

We willen het juist puur en alleen laten afhangen van de competitie waar het om gaat.”

- In theorie is het mogelijk dat deelnemers elkaar niet tegenkomen, waardoor er nog steeds geen definitieve uitslag is. Zou je dan regionaal iets kunnen doen met een competitie? Jochem: (*Actie Axel*) “Dit zijn mooie vragen voor beleidsvisie op het gebied van survivalruns waar Commissie Wedstrijdzaken mee aan de slag gaat.”

Stemming in de ALV: Mag de SBN bovenstaande aanpassingen in het AR maken?
Het voorstel werd unaniem aangenomen na stemming.

Voorstel 6: Aanpassing bewegwijzering

Momenteel schrijven de Parcoursvoorschriften voor dat een survivalrun met rood-wit lint moet worden uitgezet. Om duurzamere opties voor bewegwijzering mogelijk te maken, wil de SBN de volgende aanpassing maken in artikel 3.1 van de Parcoursvoorschriften:

Tekstvoorstel:

“Het parcours van de survivalrun dient duidelijk te worden aangegeven en waar mogelijk van herbruikbaar materiaal met consequent gebruik van kleur. Op elk punt in het parcours moet de deelnemer tenminste één bewegwijzering duidelijk kunnen zien. De deelnemers volgen steeds het parcours dat met de bewegwijzering is aangegeven. Indien aan beide kanten doorlopend lint is gespannen dient de deelnemer tussen de linten in te blijven lopen. Zo kan bijvoorbeeld een slootloop gemaakt worden.”

In lijn hiermee wordt in het AR vastgelegd dat een WO in haar draaiboek de wijze van bewegwijzering opneemt en deelt in de deelnemersinformatie.

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Jochem: “Als dit voorstel wordt aangenomen, kunnen we met de vrijgekomen gelden van het huidige afzetlint in de begroting kijken of we een set bewegwijzering kunnen aanbieden in rood-wit kleuren en beschikbaar kunnen stellen voor de wedstrijdorganisaties. Hiermee bieden we uniformiteit, wat prettig is, en voorkomen we ook dat wedstrijdorganisaties zelf sets gaan aanschaffen.”
- Rood-wit is geen verplichting. Als je samenwerkt met een andere organisatie, bijvoorbeeld een mountainbikeclub, die met andere kleuren werkt, willen we dit mogelijk maken.
- We nemen een vraag uit de zaal mee en stellen voor om in de regelbeschrijving op te nemen dat donkere, niet-contrasterende kleuren niet zijn toegestaan.

- Kleuren spuiten op bomen wordt niet aangeraden door de zaal, omdat het lang zichtbaar blijft en bij meerdere evenementen binnen dezelfde periode in hetzelfde gebied de bewegwijzering vertroebelt.
Jochem voegt toe dat de Commissie Duurzaamheid hier tests mee heeft uitgevoerd, waarbij onder andere krijtspray (die snel verdwijnt), pijlen en bordjes prima werkten in combinatie met lint.
- Jochem benadrukt dat de Parcourscommissie verantwoordelijk blijft voor het keuren en uiteindelijk het oordeel mag vellen en beslissen over de intensiteit van de bewegwijzering. We vertrouwen op de kwaliteit en professionaliteit van de wedstrijdorganisaties en op de kunde van de PC.
- Als een PC-lid op de dag voor de wedstrijd komt keuren, kan de kleur niet meer worden aangepast. De PC zal het draaiboek twee weken voor de survivalrun beoordelen en kan hierop al actie ondernemen.
- Jochem besluit met: "We hebben vertrouwen in onze wedstrijdorganisaties; zij denken ook na over wat ze doen. We hebben een aantal controles ingebouwd en dat geeft ons het vertrouwen dat dit mogelijk is, zonder dat we massaal verdwalen."

Stemming in ALV: Mag de SBN bovenstaande aanpassingen in de Parcoursvoorschriften en het AR maken?

Het voorstel werd unaniem aangenomen na stemming.

5. Plannen van de commissies in 2024/2025

Mark Ribbers kondigt de plannen van de commissies aan. De vertegenwoordigers zullen uitleggen wat hun plannen zijn voor het komende seizoen.

a. *Commissie Deskundigheidsbevordering (Cie DB) – Jesse de Heer*

De Cie DB bestaat naast ondergetekende uit Martin , Danny Jørgensen, Folkert Kaagman en John Wiggerman.

Twee keer per seizoen wil de commissie een bijeenkomst organiseren voor de uitwisseling van kennis tussen bondsopleiders, examinatoren, het bondsbureau en de commissieleden. Dit is wenselijk en bevorderlijk in een fysieke setting, tijdens een kalibratie, zodat onze opleiders precies datgene onderwijzen wat wordt getoetst en onze examinatoren uniform kunnen examineren.

Onderzoek belastbaarheid overgang JSR naar senioren. Martin gaat een oriënterend onderzoek doen naar de overgang van JSR naar de senioren en het dragen/slepen van lasten door de jeugd: Momenteel is het niet toegestaan te sjouwen door de jeugd.

We gaan de opleidingsstructuur uitwerken op basis van de Kwalificatie Structuur Sport (KSS), in samenwerking met Nicole Jonk, medewerker opleidingen. Met de herijking worden de ATS en BTS meteen omgezet naar de KSS, waar sportbonden die zijn aangesloten bij het NOC*NSF aan moeten voldoen. Zodra dit in orde is, zal de commissie samen met Nicole ook kijken naar het profiel voor een extra bondsopleider.

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Wordt er ook met andere sportbonden samengewerkt?
Jesse: "Nicole van het bondsbureau is in contact met diverse andere sportbonden om te zien hoe zij invulling geven aan de KSS."
- Hoe gaan we om met trainers die momenteel al een opleiding hebben afgerond of vrijstelling hebben gekregen?
Jesse: "Het is niet ons doel om iedereen terug naar de schoolbanken te sturen. Het kan echter wel voorkomen dat er een klein stukje toegevoegd moet worden. Op dat moment gaan we kijken hoe we dit kunnen organiseren."
- Is er een verschil in personele bezetting tussen de bondsopleiders en examinatoren?
Jesse: "Ja, Jesper Hommes en Eric van der Ham zijn de huidige bondsopleiders en we hebben een groep van examinatoren. We willen dit bewust ook gescheiden houden."

b. Commissie Wedstrijdzaken (Cie WZ) - Axel van Ruitenbeek:

Voor het komend jaar hebben we een aantal items op de agenda staan:

- Wachttijden en doorstroom bij hindernissen (idee is inventariserend, hoe kunnen we dit voorkomen?);
- Beleidsvisie survivalruns (we hebben nieuw materiaal nodig, we zijn door onze visie heen; wat vinden de leden belangrijk hierin? We willen de leden hierin betrekken via enquêtes. Een voorbeeld bij de KSR - hoe gaan we om met de ontwikkelingen als de sport blijft groeien (meer regio's of niveaus), nadenken over de toekomst en voorkeuren en te nemen richtingen).
- BSR monitoring/evaluatie: De BSR draait voor het derde jaar, we willen weer peilen onder deelnemers. We zijn bezig om te kijken of we de omschrijving van de wedstrijdswaarte moeten aanscherpen.
- En doorlopende advisering van bestuur en bondsbureau.

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Om response onder SBN-leden te vergroten een tip om een QR-code bij survivalruns en op de Survivalrundag meenemen om de enquête(s) te

promoten, ook contact met Cie Pr hierover om response te verhogen (actie Axel).

- Wordt er gevraagd naar het afgelopen jaar of naar de laatste drie jaar tijdens de BSR-uitvraag? Axel geeft aan dat leden met een actieve BSR-licentie worden gevraagd. Er wordt een suggestie uit de zaal gegeven om niet alleen de actieve BSR-lopers, maar ook de personen die in het verleden een BSR-licentie hebben gehad, mee te nemen (actie Axel).
- Worden de enquêtes ook actief gedeeld met besturen van trainingsgroepen en wedstrijdorganisaties?" Jazeker, geeft Axel aan.
- Wat is specifiek de aanleiding voor de wachttijden en doorstroom, is dat gerelateerd aan een categorie? Wachttijden worden door Cie WZ op twee manieren beschreven; competitievervalsing bij wedstrijdlopers en opstoppingen bij recreanten.

Axel antwoordt dat Cie WZ bij wedstrijdorganisaties wil peilen hoe zij kijken naar wachttijden en naar hun methodieken en evaluaties hiervoor. Afhankelijk van deze reactie zal hier verder op in worden gegaan.

- Vanuit regio Midden komt het verzoek voor herijking aantallen deelnemers per wedstrijdcategorie.
Cie WZ heeft deze vraag reeds ontvangen en neemt dit mee.
- Vanuit regio Oost: wordt er ten aanzien van de beleidsvisie ook gekeken naar de hindernisuitvoering bij verschillende survivalruns?
Dit wordt meegenomen geeft Axel aan.
- Vanuit de top 10 bij mannen zien we bij de KSR vooral dat de tijden worden aangepast en een soort van mandaat volgt om een survivalrun almaar zwaarder te maken. Als wedstrijdorganisatie merken we dat dit weerstand geeft, wordt hier in de beleidsvisie ook aandacht aan geschonken? Ook ten aanzien van de top 10 dames?

Axel geeft aan dat dit onderwerp in de vorige vergadering van de Commissie Wedstrijdzaken (Cie WZ) toevallig al is besproken. Het blijkt dat de toppers niet sneller worden, maar ten opzichte van de streeftijd wordt er meer gebruikgemaakt van de snelheid van de deelnemers om runs zwaarder te maken. De richttijd bij een KSR is 55 minuten, met een minimale tijdsduur van 45 minuten en een tijdslimiet van 1 uur en 5 minuten. In praktijk zien we een verschuiving naar deze laatste tijd. Cie WZ zal een nieuw onderzoek hierin starten, het laatste onderzoek hiernaar is alweer 5 jaar oud.

Jochem meldt nog een toevoeging hierop: "Vroeger werd er een gele kaart uitgegeven als je niet aan de tijdsnorm voldeed. Tegenwoordig wordt een plan van aanpak aan een wedstrijdorganisatie gevraagd. Er zijn onvoorziene factoren en omstandigheden, bijvoorbeeld weersinvloeden, die de balans kunnen verstoren, en om die reden geven we hier geen geel meer voor."

- Komt er in de beleidsvisie ook iets over toegankelijkheid in de sport? Er zijn zorgen of het niveau wel haalbaar blijft voor nieuwkomers. Axel antwoordt hierop dat deze visie wordt meegenomen. Cie WZ wil ruimte bieden voor topsport, maar ook voldoende mogelijkheden behouden voor beginners om in te stappen en te beoordelen of de sport in de huidige vorm, bijvoorbeeld met de BSR, toegankelijk genoeg is.
- Wordt ook rekening gehouden met het aantal survivalruns op de kalender? Dit staat op de agenda van Cie WZ.

Jochem breekt op dat moment in: “Het is mooi dat er veel vragen worden gesteld, dat siert jullie fanatisme. We willen de tijd vanavond echter niet gebruiken voor een plenaire discussie over de beleidsvisie. Mocht je input hebben, dan vragen we je Axel rechtstreeks te benaderen met belangrijke vragen over wedstrijd zaken. Axel is bereikbaar op wedstrijd.com@survivalrunbond.nl.”

c. *Commissie PR & Communicatie (Cie Pr)* – Ymke van Cappellen:

De commissie heeft de afgelopen periode vrij stil gelegen, vertelt Ymke. Met de komst van Ilona bij het bondsbureau als medewerker Pr & Communicatie is er weer nieuw leven geblazen in de Cie Pr. Via sociale media hebben jullie kunnen zien dat er meer wordt gepost en dat er veel online content is geweest. We willen een nieuwsbriefstructuur ontwikkelen en alles rondom survivalrun online versterken: professionele beelden, regelmatige blogs, posts en video's. Wel hebben we meer leden nodig in deze commissie om de doelen te halen; we zijn momenteel maar een commissie van 3 leden. Dus als je iemand kent die het leuk vindt om met foto's, video's en online content bezig te zijn, dan horen we het graag.

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Is de toename van het aantal groeiende leden in lijn met de bezetting van commissies? Jochem vult aan dat het doel van Pr is dat leden weten dat wij als bond bestaan en wat er gebeurt en speelt. Op 16.000 leden is 3 leden in de commissie plus een bondsbureau medewerker niet veel. Vanuit de zaal wordt de tip gegeven dat alle ledenorganisaties ook hun eigen PR-mensen hebben. Misschien is het goed om juist deze groep enthousiastelingen te benaderen. Ymke neemt dit mee.
- Mark vult aan dat versterking eigenlijk voor alle commissies gewenst is. Ken je iemand die goed is in een bepaald vakgebied, maak diegene dan warm voor de vacature in de commissie.

d. *Commissie Technische Zaken (Cie TZ) – Arjan Schutten:*

Sinds 2023 hebben we een nieuwe samenstelling met begeleiding van Marloes vanuit het bondsbureau, vertelt Arjan. We zijn gestart met 3 leden en zijn nu met een team van vier. Afgelopen jaar hebben we diverse onderwerpen met de Parcourscommissie besproken om er handen en voeten aan te geven. De onderwerpen over voorschriften en beleidsvoering zijn behoorlijk complex en ze zijn jarenlang onbesproken gebleven. Gelukkig komt er vanuit het bondsbureau ook meer ondersteuning, zodat we hieraan kunnen werken. Er is behoefte aan duidelijkheid en dit zijn de plannen voor het komende seizoen:

- Richtlijnen ontwikkelen inzake steigergebruik bij survivalrun
- Richtlijnen ontwikkelen inzake OCR-hindernissen bij survivalrun
- Realisatie van diverse bouwwijzers/standaards van hindernisconstructies

e. *Commissie ICT – Jochem Schutten neemt het woord namens de commissie.*

De commissie houdt zich bezig met:

- Het voortzetten van de dienstverlening van start-finishkoffers en tijdsregistratie.
- UVP-workshops in samenwerking met het bondsbureau. Als er behoefte is aan een workshop dan kunnen we dit faciliteren en hosten.

f. *Parcourscommissie (PC) - Hans te Velthuis vertelt over de werkzaamheden:*

De PC voert vaste werkzaamheden uit, PC-leden worden opgeleid en keuren jaarlijks alle parcoursen bij trainingsgroepen en wedstrijdorganisaties. We hebben een takenpakket om alles te waarborgen met een opleiding voor aspirant-PC-leden.

Hans geeft aan dat dit zijn laatste keer is als voorzitter van de PC. Hij zal eind seizoen 2023/2024 afscheid nemen. Met veel plezier heeft hij dit 32 jaar gedaan, dankzij de goede samenwerking binnen de commissie. Hans heeft het volste vertrouwen in het bondsbureau, dat alle taken van de Parcourscommissie zal overnemen. Ondanks zijn afscheid blijft Hans bereid om te ondersteunen waar nodig. Hij ontvangt een groot applaus vanuit de zaal.

Jochem wil ook graag benadrukken dat we niet alleen Hans, maar ook zijn vrouw Irene hartelijk bedanken voor hun inzet gedurende al die jaren. Bij de najaars-ALV zullen we Hans en Irene in het zonnetje zetten. Mark bedankt Hans namens het bestuur voor zijn toewijding.

g. *Commissie Duurzaamheid – Jora Steennis:*

We hebben in samenwerking met het bondsbureau een aantal initiatieven opgezet om alle leden te stimuleren om duurzamer aan survivalrun te doen. We willen dat trainingsgroepen en wedstrijdorganisaties vaker overwegen om duurzaamheid mee te nemen in hun activiteiten en hierover te communiceren. Dit kan verschillende

aspecten omvatten, zoals vervoer, bijvoorbeeld door carpoolen te bevorderen, het inzetten van pendelbusjes of het verstrekken van tips over het gebruik van openbaar vervoer. Ook afvalbeheer is een belangrijk punt: het creëren van punten waar afval kan worden ingeleverd en het herinneren van deelnemers aan het belang van afvalbeheer zijn enkele voorbeelden.

Eet- en drinkgerei staat in de schijnwerpers; er is al communicatie geweest naar de wedstrijdorganisaties. Vanaf volgend jaar treedt er een nieuwe wet in werking die het gebruik van wegwerp eet- en drinkgerei verbiedt. Nog niet iedereen is hiervan op de hoogte, daarom willen we via verschillende kanalen aandacht besteden aan dit onderwerp.

Er loopt momenteel een onderzoek naar natuurinclusieve survivalrun. We zijn bezig met het in kaart brengen van de impact van survivalrunhindernissen op de natuur, met name bij trainingsgroepen. We onderzoeken bijvoorbeeld het effect van hindernissen in bomen en/of bomen verwijderd worden voor het bouwen van hindernissen terwijl dat wellicht niet nodig is. Deze aspecten zijn nog niet goed in kaart gebracht en we willen dit eerst grondig onderzoeken.

Een ander aspect dat onze aandacht heeft, zijn de shirts, die een van de zichtbaar 'onduurzame' aspecten van onze sport vormen. Samen met het bondsbureau en de Shirtshop werken we aan een systeem voor herbruikbare shirts. Er zijn nog veel vragen die beantwoord moeten worden. We gaan eerst aan de slag met het onderzoeken van een systeem voor wedstrijdlopers, met als doel dit in te voeren tegen 2025/2026. Later zullen we ook naar de wedstrijdshirts voor recreanten kijken. Vertrekpunt systeem voor herbruikbare wedstrijdshirts voor wedstrijdlopers:

Er wordt gestreefd naar het invoeren van 1 shirt per deelnemer per wedstrijdcategorie;

De leden gaan het shirt zelf betalen, het shirt is eigendom van de wedstrijdloper en wordt vervangen na einde gebruiksduur.

De SBN verzorgt het gehele systeem van aankoop tot distributie.

Wedstrijdorganisaties hoeven het geld voor dit shirt niet meer uit te geven.

Optie wordt verkend om lokale sponsors op deze shirts een plek te geven (wedstrijdloper kan gesponsord worden, dit moet nog verder worden uitgewerkt - er is onder een kleine groep sponsors uitvraag gedaan - dit willen Cie DZH uitwerken naar een grote groep).

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Hoe gaan jullie om met wedstrijdshirts die na een aantal wedstrijden beschadigen en bijvoorbeeld gaten vertonen?
Jora antwoordt dat momenteel wordt onderzocht welke wedstrijdshirts geschikt zijn voor frequent gebruik, aangezien er aanzienlijke verschillen zijn in kwaliteit. Het doel is om de shirts zo lang mogelijk te gebruiken totdat ze versleten zijn.

- Bij een ONK worden shirts met een Nederlands vlaggetje gebruikt. Jora geeft aan dat er ideeën zijn over hoe hiermee om te gaan.
- Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat het grootste deel van de kosten voor de shirts door de sponsors wordt gedragen. Is er een grote sponsor die de kosten voor de shirts voor alle Nederlandse wedstrijden op zich kan nemen? Dat zou een aanzienlijke lastenverlichting zijn voor de wedstrijdorganisaties. Jora: “Op dit moment hebben we nog geen grote sponsor voor de SBN. We hebben al een positieve reactie ontvangen van een kleine groep sponsors over mogelijke alternatieven en we zullen dit ook onder een grotere groep sponsors peilen.”

Jochem voegt eraan toe dat het niet de bedoeling is dat wedstrijdorganisaties de inschrijfgelden drastisch moeten verhogen. Als deelnemers hun eigen shirt kopen, komen deze kosten niet voor rekening van de wedstrijdorganisatie. Het is echter wel van belang dat er een vangnet is voor wedstrijdorganisaties om te voorkomen dat ze sponsors verliezen.

We verwachten dat er besparingen mogelijk zijn in de hele keten als we dit systeem goed opzetten. Daarom nemen we een heel seizoen de tijd dit verder uit te denken. Pas als Cie DZH hiermee gereed is, zal een voorstel volgen en kan er over gestemd worden. Het kan ook langer duren als dit nodig blijkt.

- Hoe gaan jullie om met de nummering op de shirts met betrekking tot de startranking? Dit wordt momenteel nog onderzocht, geeft Jora aan.
- Vanuit de zaal komt een woord van dank aan de Cie DZH voor het behartigen van het onderwerp duurzaamheid onder de leden, aangezien het een onderwerp is die leeft onder de survivalrunners.
- We hebben veel shirts, kunnen deze ergens worden ingeleverd? Vorig seizoen kon je je shirt inleveren bij de survivalrun in Lingezege. We zullen bekijken wat de huidige stand van zaken is met betrekking tot recycle-opties en komen daarop terug ([actie bondsbureau](#)).
- Wat als een deelnemer een shirt vergeet naar een survivalrun? Dat nemen we mee, zegt Jora.
- Moet je aan het begin van het seizoen zelf bepalen in welke categorieën je wil lopen, of kun je halverwege nog beslissen? Ook dit wordt meegenomen in de planning.
- Een hesje zoals bij OCR is geen optie? Vooral nog laten we dit buiten beschouwing, bij de wedstrijdshirts voor recreanten misschien weer. Er zijn verschillende opties in een voortraject onderzocht, geeft Mark aan.

Mark bedankt Jora en sluit deze presentatie van Cie DZH af en benoemt dat er nog een hoop mits en maren zijn, heel goed om daarover mee te blijven denken.

Er volgt een korte pauze om 21.10 voor 10 minuten, om 21.20 gaan we weer van start.

6. **Jaarplan seizoen 2024/2025:** Jochem licht deze toe.
Dit Jaarplan hoort bij het vierde en daarmee laatste seizoen van het Meerjarenbeleidsplan 2021+ (MJBP).

Het **FUNDAMENT** en de **AMBITIES** uit het MJBP staan ongewijzigd in dit Jaarplan.

Bij de **UITVOERING** van dit Jaarplan staan specifieke doelstellingen die de SBN gerealiseerd wil hebben aan het einde van seizoen 2024/2025.

Jochem bespreekt alle slides met de oranje doelstellingen en geeft er kort uitleg bij. Bij het optimale sportaanbod ligt de nadruk op de implementatie van de BSR. Axel heeft al wat gezegd over de deelnemers. Jochem voegt eraan toe dat wedstrijdorganisaties ook een essentieel onderdeel zijn van de BSR om deze goed te laten verlopen en dat zij ook zullen worden betrokken bij de evaluatie.

De ambitie is dat 75 trainingsgroepen gebruikmaken van de gratis VOG-regeling, als onderdeel van de vier V's voor Veiligheid van NOC*NSF. Dit betekent dat we graag zien dat trainers die trainingen geven een VOG aan hun trainingsgroep overleggen. Momenteel maken 50 trainingsgroepen gebruik van deze regeling, dit aantal mag toenemen.

Een VOG is geen verplichting voor een organisatie, maar NOC*NSF heeft in haar agenda staan dat vanaf 2032 het hele kader een VOG kan overleggen, aldus Jochem. Dit betekent ook dat de overheid een stappenplan heeft opgesteld, zodat met een kleine administratieve handeling en zonder grote drempels een gratis VOG kan worden aangevraagd.

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- Vanuit trainingsgroep Neede wordt aangegeven dat zij ook een VOG voor de bestuursleden heeft uitgevraagd.
- Marloes is momenteel VCP, vertrouwenscontactpersoon voor de SBN. Lenie Heijboer wordt onze nieuwe VCP en zullen we binnenkort aan jullie voorstellen. Lenie is van buiten survivalrun, dat leek ons ook goed. Daarnaast staat ook het [Centrum Veilige Sport](#) altijd voor je klaar, met een pool van VCP's mocht dit nodig zijn.

Jochem gaat verder en benoemt de ambitie voor de opleiding van PC-leden. Hans gaf al aan dat er een vrij hoge werklast is bij PC-leden. Jochem vult aan dat de werklast ook erg is veranderd in de afgelopen jaren. Een nieuw PC-lid krijgt een soort

inwerkperiode en mag met een ervaren PC-lid de kneepjes van het vak leren. Maar dit voldoet niet aan de behoefte aan meer theoretische scholing: waar moeten we op letten, hoe voeren we het goed uit, welke krachten zijn van toepassing en hoe zorgen we dat een hindernis wel of niet stevig staat. Deze behoefte zullen we meenemen in deze opleiding. We gaan theoretische modules ontwikkelen in een elektronische leeromgeving voor PC-leden.

De SBN heeft een vrijwilligersbeleid opgesteld. We hebben al heel wat losse afspraken met onze vrijwilligers vastgelegd. We willen dit bundelen en in een concreet beleid vastleggen, zodat we allemaal weten hoe we met vrijwilligers omgaan. Hierin staan bijvoorbeeld de vergoedingen die je krijgt en of je cadeaus mag accepteren in naam van je functie.

Efficiënte organisatie: het sponsorbeleid heeft onze aandacht. Ter illustratie, in de voorgaande seizoenen zijn er 46 potentiële sponsors benaderd, waarvan er slechts één positief heeft gereageerd. Dit vraagt om een moment van reflectie: wat doen we momenteel, waarom zijn we niet zo aantrekkelijk en wat kunnen we doen om onze propositie aantrekkelijker te maken? Op die manier kunnen we gezamenlijk de vruchten plukken.

Er zijn verder geen vragen of opmerkingen, en Jochem vraagt of de aanwezigen akkoord zijn met dit jaarplan.

De ALV stemt unaniem in met het jaarplan voor seizoen 2024/2025.

We gaan aan de slag met alle doelstellingen in het komende seizoen.

7. Begroting seizoen 2024/2025:

Jochem licht de begroting toe. Plannen kosten geld en daar gaan we het over hebben. Jochem wil ons allereerst meenemen naar het reservebeleid, omdat we hierin een beste hap gaan nemen. Dit is conform beleid en er is over nagedacht.

A. Bestemmingsreserve opleidingen:

Om de opleidingen aan de KSS-norm te laten voldoen, wordt €10.000 onttrokken aan de reserve.

B. Continuïteitsreserve NOC*NSF-bijdrage:

De bijdrage van NOC*NSF voor kalenderjaar 2025 is nog niet bekend. Wij rekenen nu met €155.120 voor seizoen 2024/2025. Conform beleid vullen we dit aan tot €170.000 vanuit de continuïteitsreserve NOC*NSF.

Het voorgaande seizoen vulden we aan tot €150.000. Nu is besloten dit aan te vullen tot €170.000 gezien de minder steile dip in de NOC*NSF-bijdrage.

C. Bestemmingsreserve vrijwilligersdag:

Elk seizoen wordt er €2.500 aan de bestemming toegevoegd.

Om het seizoen vindt er een vrijwilligersdag plaats en wordt er €5.000 onttrokken aan de reserve.

D. Algemene reserve:

Conform beleid zullen we altijd drie seizoenen de tijd nemen om de Algemene reserve van de werkelijke hoogte naar de gewenste hoogte te brengen. Op basis van dit beleid bedraagt het in te teren bedrag voor komend seizoen €40.000.

Voorwaarden conform beleid:

- 20% van contributie inkomsten
- Ondergrens van €50.000

Het beleid is met NOC*NSF en met onze accountant afgestemd.

De contributies zijn afgestemd op 5% ledengroei.

Jochem licht een aantal mutaties in de begroting toe.

Baten

Om te beginnen bij cursisten in opleiding. We zien een minder zonnige afspiegeling en dit hebben we bewust gedaan. Ons opleidingshuis gaat veranderen en we willen voorzichtig zijn, daarom hebben we de aantallen, en hiermee ook de baten, met ongeveer 10% verlaagd.

Bij de batenkant hebben we 2 nieuwe posten staan: Inkoop Mylaps chips die we 1 op 1 doorzetten en evenzo verzendkosten voor het promotiepakket. Deze baten zijn eigenlijk 'geen baten'. We maken deze kosten voor de WO en zetten die kosten 1 op 1 door.

Voor de oplettende kijkers zit op advies van onze accountant de omzet van de Shirtshop tegenwoordig ingesloten in de begroting en wordt deze niet meer apart gehouden.

Lasten

Aan de lastenkant zijn onze verzekeringskosten gestegen door de groei van het aantal leden en een rekenfout in het afgelopen seizoen.

Het bedrag bij het bondsbureau stijgt door indexering en periodieke salarisverhogingen conform de cao Sport. Daarnaast zijn daarin alle bijkomende kosten opgenomen, zoals huur van kantoorruimte, inrichting, verzekeringen, laptops en reiskosten. Al deze afzonderlijke posten zijn ook gestegen.

De kosten voor UVP / tijdsregistratie gaan stevig omhoog; dit betreft de Mylaps-kosten die we voorschieten, maar aan de batenkant terugkrijgen van de wedstrijdorganisaties. Dus effectief gezien drukt dit niet op onze begroting.

We hebben in totaal lasten van 1 miljoen euro en met alle inkomsten en uitgaven zullen we €62.000 van onze reserves moeten aanspreken. Dat is in lijn met ons beleid, maar het is belangrijk dat we allemaal blijven kijken naar hoe we hiermee omgaan. We doen niets gekks en zitten al vrij strak, zoals Jochem aangeeft. Vanuit de meerjarenbegroting zullen we bekijken hoe we financieel gezond kunnen blijven. Op dit moment zijn we dat nog steeds en we blijven onze langetermijndoelen nastreven.

Vragen/aanvullingen uit de zaal:

- NOC*NSF heeft de definitie van een lid veranderd. Jochem licht toe dat het daglidmaatschap niet meer voor ons telt, voorheen telde een lidmaatschap vanaf € 5,00 mee zonder vereisten. Nu is dat € 10,00 geworden en het lidmaatschap moet een start- en eindmoment hebben waarbij het lid actief opzegt.
Plus de wijze waarop ze dit toekennen is veranderd, vult Jochem aan. Voorheen kreeg je een bijdrage op basis van je ledenaantal. Nu wordt er echter gekeken naar de afgelopen 3 jaar, wat voor ons als groeiende bond niet gunstig is. Ons ledenaantal was 3 jaar geleden veel lager dan nu, en daar wordt nu een gemiddelde van genomen. Dit is voordelig voor een krimpende bond, maar niet voor ons. We hebben stevig gelobbyd tegen deze verandering, omdat een groeiende bond niet langer beloond wordt. Helaas zonder resultaat.
- Klopt het dat we het voorgaande seizoen € 3.000,00 hebben begroot op onvoorziene kosten?
Jochem geeft aan dat dit een sluitpost is en dat het bedrag wordt gebruikt om de begroting op € 0,00 te laten uitkomen. "We zullen niet uitkomen op €3.000,00," vervolgt hij. "We hebben geen kosten die we hieraan kunnen toewijzen."
- Op de vraag waar het lagere verschil bij Prijsuitreikingen ONK en klassementen op uitkomt, konden we geen antwoord geven tijdens de vergadering. We komen hierop terug. *Antwoord bondsbureau: In de huidige begroting is deze post hoger aangezien er ruimte is begroot voor een klassementsboekje. Deze is voor seizoen 2024/2025 niet begroot.*
- We kunnen toch wel naar 10 euro daglidmaatschap gaan? . "We hebben besloten dit niet te doen," antwoordde Jochem. "We willen graag dat iedereen, ook mensen met een kleinere portemonnee, kunnen deelnemen. Bovendien kunnen we niet voldoen aan de eis van een actief stopmoment. De verwachte daling in inkomsten valt bovendien mee en kunnen we goed opvangen."

Jochem vraagt door middel van handopsteken om instemming met de begroting voor het seizoen 2024/2025.

De ALV stemt unaniem in met de begroting seizoen 2024/2025.

Afscheid vrijwilligers

Mark benadrukt het belang van vrijwilligers voor onze organisatie, omdat zij ervoor zorgen dat alles soepel verloopt. "We willen iedereen hartelijk bedanken voor hun inzet en waarderen hun bijdrage enorm. Laten we hen een groot applaus geven. Helaas is niemand van hen hier vandaag aanwezig, maar we zullen hen op een andere manier laten zien hoezeer we hun inzet waarderen."

Commissieleden:

Bas Eefsting (Commissie Technische Zaken & Parcourscommissie).

Regio-ambassadeur:

Hayke Everwijn (RA Midden)

Shirtshop:

Eddy te Woerd. Eddy stopt na 32 jaar. Hij was grondlegger van de sport en de SBN en de laatste jaren vooral actief bij de Shirtshop. Huub heeft samen met Tom de taken van Eddy overgenomen.

8. Rondvraag

- Prijzen voor survivalruns gaan omhoog, zelfs bij de jeugd. Is er een grens? Het lijkt bijna een elitesport te worden en er heerst ontevredenheid over in de wandelgangen. Ouders moeten steeds meer kosten maken; ze moeten al veel reizen, en sommigen hebben zelfs drie kinderen die aan de sport deelnemen. Kathy heeft dit onderwerp meerdere malen benoemd, maar ziet hier nooit verandering in. Worden de zorgen gehoord en wordt hier iets aan gedaan? Dit geldt ook voor de aanschaf van wedstrijdshirts voor jeugdige survivalrunners en mogelijke extra kosten wanneer het shirt tijdens het seizoen beschadigd raakt.

Mark antwoordt dat hij de zorgen deelt en dat dit onderwerp binnen het bestuur al vaker is besproken. Het is opvallend dat er grote verschillen zijn. Mark legt uit dat stijgende kosten bij organisaties ook een prijsverhoging met zich meebrengen. We houden het in de gaten, maar willen nog geen maximumplafond instellen en laten dit over aan de wedstrijdorganisaties.

Jochem voegt toe dat organisaties verschillende redenen hebben waarom ze kosten maken. We willen voorkomen dat we op de stoel van de wedstrijdorganisaties gaan zitten. De Bikkelrun bouwt bijvoorbeeld hun parcours in 3 dagen op, omdat ze niet anders kunnen.

Daar komen andere kosten bij kijken vergeleken met survivalrun Havelte, die een aantal maanden de tijd hebben voor de opbouw. Het zijn stichtingen zonder winstoogmerk.

Onze rol als bond, zegt Jochem, is om in kaart te brengen waar het grootste deel van de kosten ligt en wat wij kunnen doen om die kosten in de keten te verlagen. We zullen altijd uitzonderingen hebben. We nodigen alle wedstrijdorganisaties uit om hier ook transparant over te zijn, want dat helpt om begrip te kweken en te voorkomen dat er misverstanden ontstaan. Sytze vraagt onze sport ook te vergelijken met andere sporten. We zitten nog niet aan de bovengrens.

De verhoging heeft deels ook te maken met nieuwe wetgeving waar wedstrijdorganisaties mee te maken hebben, merkt Fabienne op. Denk aan de stikstofregelgeving en het vereiste van een quickscan, wat kosten met zich meebrengt. Dit kan al de helft van het hele budget van een wedstrijdorganisatie bedragen. Er zijn veel vergunningsaanvragen nodig en de ene gemeente is strenger dan de andere.

- Vraag van de studentenorganisatie over de lastige bereikbaarheid van deze ALV-locatie. Kan er een machtigings- of online-optie komen voor leden? Het is nu een uitdaging om bij de ALV aanwezig te zijn. Als je bijvoorbeeld uit Groningen komt, kom je vanavond mogelijk niet meer thuis via het openbaar vervoer. Mark: iedereen mag zich vertegenwoordigd voelen en dit verzoek wordt meegenomen. Het past ook bij de bestuurlijke vernieuwing om de drempel te verlagen. Zijn andere locaties mogelijk? Dit kan. Jochem antwoordt dat het gebruik van locatie Papendal aantrekkelijk is vanwege de korting die we als bij NOC*NSF aangesloten sportbond ontvangen.

- Sytze komt regelmatig trainingsgroepen tegen die op zoek zijn naar financiering (subsidie van gemeenten) en het pad hiervoor niet kennen. Kan de bond hierbij ondersteuning bieden en richtlijnen geven?

Mark: Per gemeente is dit verschillend, elke gemeente heeft zijn eigen structuren. Wubbe-Jan vult aan dat er geen uniformiteit is, het is voor ons als bond onmogelijk om daarvoor een roadmap te maken.

Jochem: Het is een belangrijk onderwerp, maar we kunnen niet de weg effenen voor alle trainingsgroepen. Wel zijn er landelijke regelingen van toepassing, zoals de BOSA, waarover we goede voorlichting kunnen geven en deze beter toegankelijk kunnen maken. We zullen hier meer zichtbaarheid aan geven, ook op onze website ([actie bondsbureau](#)). Ook lopen geldstromen via het lokale Sportakkoord, het is geld op weg naar 'jullie'.

NOC*NSF maakt zich sterk richting de Vereniging van Nederlandse Gemeenten, zegt Jochem, en dit is ook echt een onderwerp dat daar wordt besproken. Wij zijn niet de enige bond die dit probleem ervaart. Er zijn gemeenten die geld onbenut laten,

omdat we gezamenlijk de weg niet kennen. Dit kan niet de bedoeling zijn.

Conrad vult aan dat iemand binnen hun bestuur per ongeluk het Raboformulier verkeerd had ingevuld en daardoor onverwachts via de ledenactie een coach toegewezen kreeg. Dit was een voordeel waar dankbaar gebruik van werd gemaakt; de coach was goed bekend met de subsidiewereld. Het is belangrijk om dit aan alle leden kenbaar te maken, en een enkele aankondiging volstaat daar niet voor. Daar ligt een uitdaging voor ons om op te pakken, zegt Jochem. Thom mag hierover benaderd worden.

Bij een SONN-overleg hebben we al eerdere tips meegenomen, geven de studenten aan en deze uitgewisseld. Onderling weten jullie samen veel meer dan wij. Jochem vult aan dat het regio-overleg hierin een grote rol kan spelen.

Guillermo: Het zou wenselijk zijn als we vanuit de bond een informatiepakket kunnen verstrekken aan gemeenten. Zij hebben vaak geen idee wat survivalrun inhoudt. Thom geeft aan dat het Kenniscentrum op onze website hierin voorziet via deze [pagina](#).

Jochem: Zolang we nog niet in elke straat bekend zijn, is het aan ons om jullie te helpen met informatievoorziening. Daarmee ziet een gemeente dat er een landelijke bond boven zit, dat er wordt gekeurd, dat we de sport goed en veilig hebben ingericht, en dat helpt ons ook in onze uitstraling naar buiten.

Een tip voor WO's van iemand uit de zaal: nodig een team van de gemeente uit om mee te doen via een (gratis) inschrijving. Dat betaalt zich dubbel en dwars terug. Wat is de BOSA-regeling?

Jochem: "De BOSA-regeling is een landelijke subsidieregeling die via gemeenten beschikbaar wordt gesteld voor het onderhoud en de uitbreiding van sportaccommodaties."

1. Sluiting

Mark Ribbers sluit de vergadering om 21.59 uur en dankt iedereen voor de interactieve inbreng, welke zeer wordt gewaardeerd en de mooie opkomst. Mark wenst iedereen nog een fijne avond.

We nodigen iedereen uit voor een drankje in de bar op rekening van de SBN om zaken na te bespreken. Tot de najaars-ALV!

Onze najaars-ALV wordt gehouden op vrijdag 29 november 2024.